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Hva saken gjelder 

Administrerende direktør vil redegjøre for følgende saker: 
1. Forvaltningsmodell AMK IKT 

2. AD-sak Finansieringsstrategi nytt nødnett 

3. Presentasjon til eieroppfølgingsmøtet 1 2024 

4. Invitasjon til å holde foredrag under dialogkonferanse 2 om fremtidens prehospitale tjenester i HSØ RHF 

5. Tidligere saker behandlet i HDOs styre med oppfølgingsbehov legges inn i Admin Control 

6. Årsplan styremøter legges inn i Admin Control 

 

Hovedpunkter og vurdering av handlingsalternativer 

1. Forvaltningsmodell AMK IKT 

HDO mottok 24.april følgende henvendelse:  

AMK IKT prosjektet jobber med å se på hvilken forvaltningsmodell vi skal anvende for ny Locus 
Emergency og GIS (kart) løsning. I forbindelse med dette arbeidet planlegger 
prosjektet en samling for AMK IKT prosjektledelse og ledere av de regionale mottaksprosjektene i 
Oslo fra lunsj til lunsj 13-14 mai 2024.  
  
Vi lurer på om HDO kan komme inn på en slot på for eksempel ca. 1 time der dere rett og slett viser 
modellen HDO anvender i sin driftsform hva gjelder forvaltning av for eksempel dagens ICCS. og 
kommende LifeX løsning. 
  
HDO deltok på møtet og presenterte vår eksisterende forvaltningsmodell og tanker om 

fremtidig forvaltning basert på målbilder for helse- og omsorgstjenesten. 

 

I møtet ble også interregional forvaltningsmodell P-EPJ og regional forvaltningsmodell av DIPS 

presentert. 

 

Vi legger ved vår presentasjon i møtet med noen etterfølgende slides som viser forskjellen på 

forvaltningsmodellene slik vi vurderer det. 

  

Vedlegg 1 Nasjonal forvaltningsmodell HDO 

 

2. AD sak Finansieringsstrategi nytt nødnett 

Iht sak 21-2024 AD sak Finansieringsstrategi for nytt nødnett, har HDO oppdatert AD saken 
etter styremøtet og den er oversendt til styreleder for distribusjon til AD-møte.  
 
AD-saken Finansieringsstrategi nytt nødnett ligger vedlagt i vedlegg 2. 
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3. Presentasjon til eieroppfølgingsmøte 1 2024 

HDO er kalt inn til eieroppfølgingsmøte 1 2024 den 27.mai, med følgende dagsorden: 

• Rapportering per 1. tertial 2024 – KPI, oppdragsdokument, økonomi og risiko 

• Innspill økonomisk langtidsplan (ØLP) 
• Tema eierne ønsker å ta opp med foretaket 

o Brukermedvirkning, jf. behandling i AD-møte 
o Medvirkning fra KTV og KVO. Oppfølging av vedtak om at det skal være et årlig 

møte mellom styreleder og AD etter at oppdraget er mottatt 
o Kundeforum, nettverk – redegjørelse for hvilken gjennomgang som er gjort 

o Driftsoppgaver vs. utviklingsoppgaver – arbeid med å effektivisere driften 
• Tema foretaket ønsker å ta opp med eierne 

 
Helseforetaket bes oversende innspill på tema og presentasjon til ragnhild.woll@helse-
sorost.no  senest torsdag 16. mai. 

 

HDO vedlegger i vedlegg 3, presentasjon som er oversendt til møtet som tar utgangspunkt i 

dagsorden.  

 

4. Invitasjon til å holde foredrag under dialogkonferanse 2 om fremtidens prehospitale 

tjenester i HSØ RHF 

HDO mottok 4.mars en henvendelse fra HSØ RHF ang fremtidig organisering av prehospitale 

tjenester i HSØ RHF. 

Vi nærmer oss en løsning for fremtidig organisering av prehospitale tjenester i Helse Sør-Øst. 
Prosjektgruppen ønsker at vi arrangerer en høringskonferanse 23.april i Hotel Opera i Oslo, med 
omtrent lik oppsett som  oppstartskonferansen vi hadde i okt 2022.  Vi vil gjerne høre hva som har 
skjedd på kommunikasjonssiden siden sist. Er det noe du har mulighet til å si noe om, eller noen 
annen? 
  
Våre forslag til løsning kort fortalt: 
Vi legger opp til å beholde alle AMK´ene med utnytter mulighetene som de nye IT- og 
kommunikasjonsløsningene gir og lar dem fungere som ett – og jobbe i nettverk. Slik som Helse 
Vest tenker. 
Så etablerer vi en Prehospital fellestjeneste som får ansvar for regional standardisering av 
kompetanseutvikling, it-utvikling, arbeidsprosedyrer osv for alle deler av de prehospitale tjenester. 
Dette har vi utredet før, men det strandet på finansiering. Nå tror jeg vi har funnet en akseptabel 
løsning.  
For det tredje så ser vi for oss å etablere en felles logistikkenhet for elektiv syketransport. Da får vi 
rendyrket 113 + pasientreiser og ambulansetjenestens transportalternativer kan bli bedre 
utnyttet.  
  
Så har vi et fjerde delprosjekt som er mer komplisert enn bare å flytte ansvarsgrensen mellom Oslo 
og Vestre Viken.  Det gjelder spesielt Asker og Bærum som jo er to folkerike kommuner av Vestre 
Viken sitt sykehusområde, men som prehospitalt hører inn under OUS. 

 
I vedlegg 4 ligger HDOs presentasjon under konferansen. HDO fikk gode tilbakemeldinger på at 
våre løsninger anskaffes, driftes og forvaltes felles for kommune- og spesialisthelsetjenesten. 
AMK IKT prosjektet presenterte også sin løsning under konferansen. 
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5. Tidligere saker behandlet i HDOs styre med oppfølgingsbehov 

Tidligere har det i ADs orientering blitt lagt ved en oversikt over tidligere saker behandlet i HDOs 
styre med et oppfølgingsbehov. Dette ønsker administrasjonen nå å gå bort i fra og heller legge 
disse inn i Admin Control under menyvalget «Saker». Her vil styret fremover finne alle saker med et 
vedtak som tilsier en frist eller annen oppfølging. Ved å klikke på den enkelte saken finner med bl.a. 
styrevedtaket, status etc.  
 
Administrasjonen håper dette vil gi en god oversikt fremover.  
 
 
6. Årsplan styremøter 

Administrasjonen har tatt i bruk ytterligere en funksjon i Admin Control; Årsplan. Denne vil fra og 
med nå erstatte egen sak i hvert møte og vil holdes oppdatert fortløpende med de endringer som 
fremkommer gjennom året.  
 
Administrasjonen håper dette også vil gi en god oversikt fremover.  

 

 

Administrerende direktørs anbefaling 

• Styret tar saken til orientering 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Trykte vedlegg: 

•  
Utrykte vedlegg: 

• Vedlegg 1 sak 24-2024 Nasjonal forvaltningsmodell HDO 

• Vedlegg 2 sak 24-2024 AD-møtesak Finansieringsstrategi nytt nødnett fra HDO HF 

• Vedlegg 3 sak 24-2024 Eieroppfølgingsmøte 1 2024 – HDO HF  
• Vedlegg 4 sak 24-2024 Presentasjon av nye kommunikasjonsløsninger fra HDO 


